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Uttalelser til fylkesstyret 

Fra Ambulanse til Beredskapsambulanse  
Organisasjonene Norsk Folkehjelp og Røde kors har vært en viktig del av norsk ambulanse i flere 10-

år,.Det startet med enmannsbetjente ambulanser og frem til når helseforetakene selv overtok 

ansvaret for prehospital tjeneste. Veien fra hest og kjerre og til dagens tjeneste er fremdeles under 

utvikling, det hele startet med et vanlig førstehjelpskurs og det var kompetansen helt frem til man 

fikk NOU 76-2. Etter noen få år med NOU 76-2 klarte man på tidlig 90 tall og etablere fagbrev, som 

igjen medførte et ønske om en enda høyere kompetanse så utdanning ble til videregående skole 

ambulansefag, i mellom dette ble det også etablert paramedic studier på Lillehammer.  

Så har det bare gått en vei, det etableres Paramedic studier på høyskole og nå til sist har vi fått 

paramedisiner og bachelor. Hva har skjedd i ambulansene i denne tiden. Det hele startet med å redde 

liv med blålys og sirene, ettersom kompetansen økte får personell lov til å gi veske og noen også 

medikamenter. Nå begynner tiden hvor de avanserte hjelpemidler brukes fra intubering og bruk av 

hjertestarter her også defibrillator, heldigvis er utviklingen rask og det går over til å bli automatiske 

hjertestarter. Luftveishåntering utvikles også og medikamenter øker. Dette gjør at pasienter med store 

smerter får smertelindring og pasienter får en mer profesjonell behandling, og det utvikles stadig nye 

og avanserte behandlingstilbud.  

 Det som man nå ser på er å kunne starte opp med avansert behandling av pasienter med hjerneslag, 

men det er helt avhengig av og avdekke om det er en propp eller blødning i hjernen. En ambulanse er 

i dag like avanserte som et akuttmottak. Beredskapsambulanse. En Beredskapsambulanse bemannes 

med frivillige ambulansepersonell med en utdanning som er tatt ut fra NOU 76-2 og det mest 

avanserte hjelpemidler de har er oksygen og hjertestarter, de kan ikke gi noen form for smertelindring 

og de kan ei heller gi veske til pasienter som har behov for dette.  

Transport Ambulanse. En slik bil er en ren transport-bil som kjører pasienter fra hjem til sykehus eller 

fra sykehus til sykehus og til andre institusjoner, de har en hjertestarter og oksygen, utdanningen er 

førstehjelpskurs.  

Utfordringer. De profesjonelle og transportambulanse arbeidere er et betalt yrke og dermed en 

arbeidsplass, når man da i tillegg trekker inn de frivillige som utfører oppdrag uten at personell 

lønnes, er de med på å undergrave eksisterende arbeidsplasser og de vil da automatisk sørge for en 

sosial dumping.   

Bare i Oslo og Akershus utfører de frivillige over 1200 ambulanse og transportoppdrag i året, og 

meningen med de frivillige var at de skulle være i tillegg til og ikke som i dag, i stedet 

for. Befolkningens krav. Hva er forventet av hjelp når det kommer en ambulanse, og det er uten tvil en 

profesjonell behandling. Disse forventninger økes i takt med kompetanseutviklingen. Det er en tid for 

alt. Tiden hvor de frivillige skal være en del av helseberedskapen bør se sin ende og det kun basert på 

kravene til kompetanse og ikke minst avanserte behandling av pasienter.  

Det er ikke å forvente at de frivillige skal gå på høyskole for å kunne utføre sitt ønske om å få kjøre 

ambulanse, og det er ikke heldig at de frivillige er med på å undergrave arbeidsplasser ved å gjøre 

oppgaver som til vanlig er lønnet arbeid. Av den grunn foreslås det at de frivillige ikke lenger skal ha 

mulighet for å kunne utføre avansert ambulanse oppdrag, men i stedet kunne være i en beredskap 

tilknyttet ulike typer av arrangementet med sanitetsoppdrag.  

Vi må se kompetanse og krav til faglig forsvarlighet opp mot hverandre.  



 

Om Statsforvalterens tilførsel av reindrift  
et dukker stadig opp saker i regionen angående høringssvar fra Reindriftsforvaltningen hos 

Statsforvalteren i Trøndelag. Det ser ut til at Statsforvalteren i flere LNF-områder (landbruk, natur og 

fritid), i kommuner uten reindrift, tilfører R (reindrift), altså LNFR-område.  

Dette skaper problemer for kommuner uten reindriftsnæring i areal og plansaker grunnet minsket 

frihet der statsforvalteren kommer med innsigelser basert på tamrein. Dette kan føre til uønsket 

tilførsel av reindrift til kommuner, som blir rammet av handlingslammelse, grunnet statsforvalterens 

overstyring av kommunelov.   

● Trøndelag Arbeiderparti vil jobbe for større frihet for kommunene til å styre egne areal og 

plansaker, med minsket makt fra statsforvalterens reindriftsforvaltning, og sametinget ved 

innsigelser i kommuner uten godkjent reindriftsnæring.  

 

Campus-sammenslåinga ved NTNU 
Campussamlinga ved NTNU preger studentlivet og framtiden til studiemiljøet i Trondheim. Derfor er 

det viktig hva studentene selv synes er best blir vektlagt i høyest mulig grad under sammenslåingen, 

og at studentdemokratiet blir ivaretatt. NTNU har i dag mange campuser, med ulike kvaliteter og 

tilbud. Det som er viktig framover er at studentene har gode undervisningsareal, fellesareal og ikke 

minst, nok lesesaler og grupperom. Slik det er i dag er det nærmest umulig å skulle finne et 

grupperom eller en lesesalsplass på mange av campusene. Ved flere av campusene må man bestille 

rom så tidlig som 1-2 uker i forveien fordi etterspørsel er så stor. Det er ikke godt nok. 

Trøndelag arbeiderparti vil at: 

● NTNU, i samarbeid med Trondheim kommune, Trøndelag fylkeskommune og den norske 

staten, må sikre en fullverdig samling av NTNU, som ikke går på bekostning av studieareal 

som lesesalplassar, grupperom og undervisningsareal. 

● NTNU må sikre at miljøperspektivet har eit stort fokus når det kommer til campussamlinga 

● Campussamlinga må ikke føre til mer-utslipp og fjerning av grøntareal. 

● Campussamlinga må føre til at NTNU blir et enda grønnere universitet, med høy grad av 

gjenbruk, både når det kommer til byggeprosessen, men óg den daglige driften. 

 

ED-pris på konsesjonskraft  
Eiere av større vannkraftverk er i henhold til konsesjon pliktet til å levere en andel av den produserte 
elektriske energien til kommuner som er berørt av kraftutbyggingen. Denne konsesjonskraften blir 
levert til kommunene, som kjøper kraften til en avtalt pris. Konsesjonskraften selger kommunene 
videre på børs eller direkte avtale med næringsliv.    

   

Kommuner som har vannkraftanlegg, med konsesjon gitt før 10.04.1959, får etter lov kjøpe 
konsesjonskraften til en pris beregnet på individuell selvkost for anlegget i kommunen.  Kommuner 
med vannkraftanlegg som har konsesjon gitt etter 10.04.1959 får kjøpe konsesjonskraften til en pris 
fastsatt av Energidepartementet (OED-pris/ED-pris). Denne prisen fastsettes som gjennomsnittlig 
selvkost på alle vannkraftanlegg i Norge.   



I Norge har 25% av vannkraftanleggene konsesjon gitt før 10.04.1959. I Trøndelag er det kun 
vannkraftanlegg i Grong som har konsesjon gitt før 10.04.1959.  

I 2019 begynte arbeidet med å oppgradere Nedre Fiskumfoss vannkraftanlegg. Investeringen er på 1 
milliard kroner, og når anlegget ferdigstilles og starter med produksjon våren 2024 – vil det årlig 
produsere fornybar energi til 50.000 trøndere. Kraftverket øker sin produksjon med 118 GWh – fra 
264 GWh til 382 GWh.  

Når Grong kommune skal kjøpe konsesjonskraft, får man tilbud om å kjøpe dette av eier, til en pris 
beregnet på individuell selvkost fra et anlegg som er oppgradert med 1 milliard kroner. Dette kan 
medføre at vi må betale eier mer for å kjøpe konsesjonskraft – enn det kommunen får solgt denne for. 
Noe som fører til at kommunen får et økonomisk tap.   

Det er flere eldre vannkraftanlegg i Norge som kan oppgraderes for å produsere mer fornybar energi 
– samtidig vil vertskommunene til disse anleggene kunne få økonomisk tap dersom disse blir 
oppgradert.   

Vi mener det mest rettferdige er, i en situasjon med økt behov for mer fornybar energi, at alle 
vertskommuner får kjøpe sin konsesjonskraft til en pris beregnet på et gjennomsnitt for hele landet 
(såkalt OED-pris/ED-pris).   

Grong Arbeiderparti vil at pris fastsatt av Energidepartementet skal gjelde for all konsesjonskraft. 

 

En fremtid med oppdrettslaks og villaks  
 2021 kom villaksen inn på rødlisten, og villaksbestanden er halvert de siste 40 årene. Artsdatabanken 
skriver at «Innkryssing av rømt oppdrettslaks og lakselus er vurdert som de største truslene mot 
laksen, infeksjoner knyttet til lakseoppdrett er også en betydelig trussel».   

Utfordringer med blant annet lakselus i oppdrettsnæringen er verken nytt eller ukjent – og innsatsen 
for å hindre lakselus, annen fiskesykdom og rømning må intensiveres.   

Vi ønsker at norsk oppdrettsnæring skal ha et omdømme både nasjonalt og internasjonalt som etisk 
og bærekraftig. Både for å kunne produsere sunn mat og være en attraktiv eksportør av sjømat. Dette 
blir problematisk all den tid det såes tvil om fiskevelferden i næringen – og all den belastningen 
lakseoppdrett har på villaksen vår. Vi er bekymret for at oppdrettsnæringen vår i fremtiden ikke vil ha 
livets rett – dersom denne bidrar til utryddelse av en art.   

Oppdrettsnæringen kan drive avlusning på oppdrettslaksen – mens villaksen vår må klare seg helt 
alene.  

Det er viktig at alle har det samme virkelighetsbildet rundt situasjonen for norsk villaks – og ansvaret 
oppdrettsnæring og stat må ta for å bidra til at denne situasjonen snur.   

Grong Arbeiderparti mener det må finnes en god fremtid for både oppdrettsnæringen og villaksen. 
Det må gjøres enda mer forskning og utvikling for å ha en bærekraftig oppdrettsnæring i fremtiden – 
som kan resulterer i mer produksjon i havbruket og en sunn villaksbestand. Det må skje handling før 
det er for sent både for næringen og villaksen. 

 



Uttalelser til fylkestingsgruppa 

Flaskehalsen på FV 700 over elva Grana 
Rennebu Arbeiderparti har i lengre tid rettet søkelyset på Fylkessvei 700 over elva Grana, Granabrua, 

ved Grindal i Rennebu. Det har vert mange nestenulykker på stedet, og en har i lengre tid jobbet for å 

få fjernet flaskehalsen.  

Under behandlingen i Kommunestyret i Rennebu, var de tydelig på at dette er en fylkesvei, og at det 

er fylkeskommunens ansvar å utbedre strekningen over elva Grana på fylkesvei 700, med en bedre 

bruløsning.  

Forslag til vedtak: «Rennebu Arbeiderparti forventer at fylkeskommunen bevilger nødvendige 

penger snarest, slik at strekningen på Fylkesvei 700 over elva Grana, Granabrua, blir utbedret før 

det skjer en alvorlig ulykke» 

 

FV 710 
Tilstanden på Fv710 er kritisk dårlig både som ferdselsåre for næring og lokalbefolkning men ikke 

minst som viktig infrastruktur for hovedflystasjonen på Ørlandet. Orkland arbeiderparti vil at veien 

overføres til Staten og klassifiseres som riksvei. Veien må settes på et hurtigspor for utbedring av 

hensyn til sikkerhet og beredskap i en urolig tid.   

 

Campus-sammenslåinga ved NTNU 
Campussamlinga ved NTNU preger studentlivet og framtiden til studiemiljøet i Trondheim. Derfor er 

det viktig hva studentene selv synes er best blir vektlagt i høyest mulig grad under sammenslåingen, 

og at studentdemokratiet blir ivaretatt. NTNU har i dag mange campuser, med ulike kvaliteter og 

tilbud. Det som er viktig framover er at studentene har gode undervisningsareal, fellesareal og ikke 

minst, nok lesesaler og grupperom. Slik det er i dag er det nærmest umulig å skulle finne et 

grupperom eller en lesesalsplass på mange av campusene. Ved flere av campusene må man bestille 

rom så tidlig som 1-2 uker i forveien fordi etterspørsel er så stor. Det er ikke godt nok. 

Trøndelag arbeiderparti vil at: 

● NTNU, i samarbeid med Trondheim kommune, Trøndelag fylkeskommune og den norske 

staten, må sikre en fullverdig samling av NTNU, som ikke går på bekostning av studieareal 

som lesesalplassar, grupperom og undervisningsareal. 

● NTNU må sikre at miljøperspektivet har eit stort fokus når det kommer til campussamlinga 

● Campussamlinga må ikke føre til mer-utslipp og fjerning av grøntareal. 

● Campussamlinga må føre til at NTNU blir et enda grønnere universitet, med høy grad av 

gjenbruk, både når det kommer til byggeprosessen, men óg den daglige driften. 

 

 

 

 



Uttalelser til stortingsgruppa 

 

Statsskog må ta samfunnsansvar 
Da A/S Meraker Bruk ble lagt ut til salgs, ble det stor usikkerhet om hva som ville skje med de store 
eiendommene i Meråker, Malvik og Stjørdal. Derfor var det gledelig at det politisk ble bestemt at 
Statskog skulle legge inn bud på kjøp av eiendommene. Som kjent hadde Statskog det høyeste budet 
og ble eier av Meraker Brug. Det var et trygt og godt kjøp som sikrer allmennheten god tilgang til å 
benytte eiendommens utmark. Samtidig vil det gi folk mulighet til rimelig tilgang for jakt og fiske på 
hele eiendommen.  

Oppkjøpet av Meraker Brug styrker Statskog som den desidert største skogeier i Norge. Statskog 

driver et aktivt skogbruk der i hovedsak all drift blir satt bort på anbud til eksterne aktører i 

skogbruket. Disse setter drifta av skogen ut på anbud til andre aktører som foretar det praktiske 

arbeidet i skogen. For skogkulturarbeidet sin del, slik som skogplanting og stell av plantefelt, utføres 

dette viktige arbeidet i all hovedsak av innleid utenlandsk arbeidskraft, noe som verken er bærekraftig 

eller god arbeidslivspolitikk.  

Trøndelag Arbeiderparti mener at staten som eier må instruere Statskog SF til å ta et større 

samfunnsansvar med å legge til rette for å ha egne ansatte i utøvende skogsarbeid for å sikre et 

seriøst og velfungerende arbeidsliv. Statskog SF bør gå foran med å tilby lærlingeplasser innen 

skogbruk over hele landet for å øke interessen for næringa, og øke forståelsen for viktigheten av 

aktivt faglig skogbruk i Norge. Dette vil være god skog og distriktspolitikk.  

 

Nødvergeretten §17 i Natumangfoldloven 
 

 Naturmangfoldlovens §17 heter det: “Vilt kan avlives når det må anses påkrevd for å fjerne en aktuell 

og betydelig fare for skade på person. Eieren, eller en som opptrer på vegne av eieren, kan avlive vilt 

når det må anses påkrevd på grunn av et pågående eller umiddelbart forestående angrep på bufe, 

tamrein, gris, hund og fjørfe!  

I mai -22 skjøt en av kommunens reindriftsutøvere ei bjørnebinne med 2 unger, vitterlig i den tro og 

overbevisning at dette skjedde etter nødvergeretten. Etter to runder i rettsapparatet, med påfølgende 

avslag fra Høyesterett om å behandle saken, er vedkommende dømt til ubetinget fengsel. Dette er en 

dom som for Lierne AP er uforståelig, og som Lierne som en utmarkskommune, ikke kan leve med.   

Lierne AP ber om at Trøndelag Ap må øve press på regjering og storting for å få klarhet i hva som 

ligger i nødvergeretten, og at tolkningen blir klar og tydelig på at denne saken og lignende saker i 

fremtiden er nødverge.   

Hva ville skjedd om han dro heim for å slippe å se på bjørnene`s herjinger i flokken? Ville han da bli 

anmeldt for å ikke passe på sine dyr?  

Lierne Kommune, som sau-kommune, er historie, mest som følge av store rovdyrtap på grunn av 

statlig rovdyrpolitikk. Skal reindriftsnæringen bli neste som avvikles på grunn av det samme?  



Lierne AP ber om at: Med bakgrunn i denne saken løfter Trøndelag AP forståelsen av 

nødvergeretten inn til Storting og regjering, for å få klargjort tolkningen av  § 17 i 

naturmangfoldloven (Nødvergeretten)   

 

Om Statsforvalterens tilførsel av reindrift  
et dukker stadig opp saker i regionen angående høringssvar fra Reindriftsforvaltningen hos 

Statsforvalteren i Trøndelag. Det ser ut til at Statsforvalteren i flere LNF-områder (landbruk, natur og 

fritid), i kommuner uten reindrift, tilfører R (reindrift), altså LNFR-område.  

Dette skaper problemer for kommuner uten reindriftsnæring i areal og plansaker grunnet minsket 

frihet der statsforvalteren kommer med innsigelser basert på tamrein. Dette kan føre til uønsket 

tilførsel av reindrift til kommuner, som blir rammet av handlingslammelse, grunnet statsforvalterens 

overstyring av kommunelov.   

● Trøndelag Arbeiderparti vil jobbe for større frihet for kommunene til å styre egne areal og 

plansaker, med minsket makt fra statsforvalterens reindriftsforvaltning, og sametinget ved 

innsigelser i kommuner uten godkjent reindriftsnæring.  

 

Campus-sammenslåinga ved NTNU 
Campussamlinga ved NTNU preger studentlivet og framtiden til studiemiljøet i Trondheim. Derfor er 

det viktig hva studentene selv synes er best blir vektlagt i høyest mulig grad under sammenslåingen, 

og at studentdemokratiet blir ivaretatt. NTNU har i dag mange campuser, med ulike kvaliteter og 

tilbud. Det som er viktig framover er at studentene har gode undervisningsareal, fellesareal og ikke 

minst, nok lesesaler og grupperom. Slik det er i dag er det nærmest umulig å skulle finne et 

grupperom eller en lesesalsplass på mange av campusene. Ved flere av campusene må man bestille 

rom så tidlig som 1-2 uker i forveien fordi etterspørsel er så stor. Det er ikke godt nok. 

Trøndelag arbeiderparti vil at: 

● NTNU, i samarbeid med Trondheim kommune, Trøndelag fylkeskommune og den norske 

staten, må sikre en fullverdig samling av NTNU, som ikke går på bekostning av studieareal 

som lesesalplassar, grupperom og undervisningsareal. 

● NTNU må sikre at miljøperspektivet har eit stort fokus når det kommer til campussamlinga 

● Campussamlinga må ikke føre til mer-utslipp og fjerning av grøntareal. 

● Campussamlinga må føre til at NTNU blir et enda grønnere universitet, med høy grad av 

gjenbruk, både når det kommer til byggeprosessen, men óg den daglige driften. 

 

ED-pris på konsesjonskraft  
Eiere av større vannkraftverk er i henhold til konsesjon pliktet til å levere en andel av den produserte 
elektriske energien til kommuner som er berørt av kraftutbyggingen. Denne konsesjonskraften blir 
levert til kommunene, som kjøper kraften til en avtalt pris. Konsesjonskraften selger kommunene 
videre på børs eller direkte avtale med næringsliv.    

Kommuner som har vannkraftanlegg, med konsesjon gitt før 10.04.1959, får etter lov kjøpe 
konsesjonskraften til en pris beregnet på individuell selvkost for anlegget i kommunen.  Kommuner 
med vannkraftanlegg som har konsesjon gitt etter 10.04.1959 får kjøpe konsesjonskraften til en pris 



fastsatt av Energidepartementet (OED-pris/ED-pris). Denne prisen fastsettes som gjennomsnittlig 
selvkost på alle vannkraftanlegg i Norge.   

I Norge har 25% av vannkraftanleggene konsesjon gitt før 10.04.1959. I Trøndelag er det kun 
vannkraftanlegg i Grong som har konsesjon gitt før 10.04.1959.  

I 2019 begynte arbeidet med å oppgradere Nedre Fiskumfoss vannkraftanlegg. Investeringen er på 1 
milliard kroner, og når anlegget ferdigstilles og starter med produksjon våren 2024 – vil det årlig 
produsere fornybar energi til 50.000 trøndere. Kraftverket øker sin produksjon med 118 GWh – fra 
264 GWh til 382 GWh.  

Når Grong kommune skal kjøpe konsesjonskraft, får man tilbud om å kjøpe dette av eier, til en pris 
beregnet på individuell selvkost fra et anlegg som er oppgradert med 1 milliard kroner. Dette kan 
medføre at vi må betale eier mer for å kjøpe konsesjonskraft – enn det kommunen får solgt denne for. 
Noe som fører til at kommunen får et økonomisk tap.   

Det er flere eldre vannkraftanlegg i Norge som kan oppgraderes for å produsere mer fornybar energi 
– samtidig vil vertskommunene til disse anleggene kunne få økonomisk tap dersom disse blir 
oppgradert.   

Vi mener det mest rettferdige er, i en situasjon med økt behov for mer fornybar energi, at alle 
vertskommuner får kjøpe sin konsesjonskraft til en pris beregnet på et gjennomsnitt for hele landet 
(såkalt OED-pris/ED-pris).   

Grong Arbeiderparti vil at pris fastsatt av Energidepartementet skal gjelde for all konsesjonskraft. 

 

En fremtid med oppdrettslaks og villaks  
 2021 kom villaksen inn på rødlisten, og villaksbestanden er halvert de siste 40 årene. Artsdatabanken 
skriver at «Innkryssing av rømt oppdrettslaks og lakselus er vurdert som de største truslene mot 
laksen, infeksjoner knyttet til lakseoppdrett er også en betydelig trussel».   

Utfordringer med blant annet lakselus i oppdrettsnæringen er verken nytt eller ukjent – og innsatsen 
for å hindre lakselus, annen fiskesykdom og rømning må intensiveres.   

Vi ønsker at norsk oppdrettsnæring skal ha et omdømme både nasjonalt og internasjonalt som etisk 
og bærekraftig. Både for å kunne produsere sunn mat og være en attraktiv eksportør av sjømat. Dette 
blir problematisk all den tid det såes tvil om fiskevelferden i næringen – og all den belastningen 
lakseoppdrett har på villaksen vår. Vi er bekymret for at oppdrettsnæringen vår i fremtiden ikke vil ha 
livets rett – dersom denne bidrar til utryddelse av en art.   

Oppdrettsnæringen kan drive avlusning på oppdrettslaksen – mens villaksen vår må klare seg helt 
alene.  

Det er viktig at alle har det samme virkelighetsbildet rundt situasjonen for norsk villaks – og ansvaret 
oppdrettsnæring og stat må ta for å bidra til at denne situasjonen snur.   

Grong Arbeiderparti mener det må finnes en god fremtid for både oppdrettsnæringen og villaksen. 
Det må gjøres enda mer forskning og utvikling for å ha en bærekraftig oppdrettsnæring i fremtiden – 
som kan resulterer i mer produksjon i havbruket og en sunn villaksbestand. Det må skje handling før 
det er for sent både for næringen og villaksen. 

 



Forskuddsgarantiordning for norske skipsverft 
Mange norske skipsverfts egenkapital er lav etter finanskrise, offshore-krise og C19. Dermed mangler 

man evnen til å gi garanti for reders innbetalinger ila. Byggeperioden av nye skip. Skipsverftene har 

produksjonskompetanse og produksjonskapasitet, men flere verft mangler den økonomiske muskelen 

til å ta på seg nye prosjekter.  

Her kan regjeringen bidra til økt aktivitet og sysselsetting i Distrikts-Norge ved å introdusere en 

forskuddsgarantiordning for skipsverftene Produktet kan være tilgjengelig for skipsverft som etter 

Eksfins egen saksbehandling bygger prosjekter som tilfredsstiller begrepet «Grønne skipsprosjekter». 

Her kan for eksempel Eksfin stille garanti på vegne av byggeverftet til reder for dennes innbetalinger 

til byggeverftet i løpet av byggeperioden. Ved skipets overlevering opphører garantien. Produktet vil 

ha begrensede budsjettmessige konsekvenser ettersom garantiforpliktelsen termineres når fartøyet 

overleveres rederiet. 

Norske verft har kapasitet og kompetanse, men mangler kapital. En slik forskuddsgaranti løser det 

problemet og gir vekst i norsk industri Videre vil bygging av skip til norske redere vil også være 

positivt for handelsbalansen i ett eksportfremmende perspektiv. I tillegg er Norsk verftsindustri 

ledende på arbeidsvilkår, HMS og bærekraft, og verftene spiller en viktig rolle om man ivaretar sin 

posisjon.  

Derfor må norske myndigheter gi verftene så gode rammebetingelser og konkurransevilkår som 

mulig, og en slik forskuddsgarantiordning vil utgjøre en betydelig positiv forskjell. 

Forslag til vedtak.  

● Trøndelag Arbeiderparti støtter at det tas initiativ til innføring av en forskuddsgarantiordning 

for norske skipsverft. 

 

Hull i CV 
Vi krever at regjeringen gjeninnfører den regelen som sier at det offentlige skal ansette minimum 5% 
av arbeidstakere, som har «hull» i sin CV eller har andre arbeidsutfordringer.  

 


